
                         
    ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

ΔΗΜΟΣ ΦΙΛΟΘΕΗΣ - ΨΥΧΙΚΟΥ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  ΦΙΛΟΘΕΗΣ  

ΠΑΥΛΟΥ ΚΑΛΛΙΓΑ 31 - ΦΙΛΟΘΕΗ       Τ.Κ. 152 37 

ΤΗΛ. 210 6855 095 & 2106812 171   

FAX. 210 6838325  

Αριθμπρωτ:Δ.Υ.                                                     ΦΙΛΟΘΕΗ,   27/09/2013  

 

 

Π  Ι  Ν  Α  Κ  Α  Σ 
 

 

Στη ΦΙΛΟΘΕΗ σήμερα την 26η του μηνός Σεπτεμβρίου του έτους 2013, ημέρα της 

εβδομάδας  Πέμπτη  και ώρα 18:00΄ το  Συμβούλιο  Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης 

αποτελούμενο από τους: 

 

ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ – ΛΥΚΟΥΔΗ ΜΑΡΙΑ 

ΣΚΟΥΤΕΡΟΠΟΥΛΟΥ ΖΩΗ 

ΠΑΤΣΗ – ΜΠΑΧΑΡΙΑ ΕΛΕΝΗ 

ΔΙΑΜΑΝΤΑΡΑ ΜΑΡΙΑ – ΚΩΝ/ΝΑ 

ΦΙΛΙΠΠΑ ΧΡΙΣΤΙΝΑ 

 

Μετά  από την με αριθμό πρωτ:19212 από 13/09/2013 έγγραφη πρόσκληση της 

Προέδρου κ. Μαρίας Βακονδίου-Λυκόυδη, που εκδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του 

Ν.3852/2010 και επιδόθηκε νόμιμα σε όλους τους Συμβούλους, συνήλθε στην αίθουσα 

του Δημοτικού Καταστήματος της Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης σε συνεδρίαση 

όπου θα γίνει συζήτηση και θα ληφθούν  αποφάσεις επί των κατωτέρω θεμάτων  Η.Δ 

και Ε.Η.Δ.  

Πριν από την έναρξη της Συνεδρίασης διαπιστώθηκε ότι επί συνόλου πέντε (5) 

Συμβούλων της Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης, παρόντες ήταν (4) τέσσερις και 

απούσα (1) μια ήτοι η κ Χριστίνα Φίλιππα.  Η Σύμβουλος κ. Πάτση-Μπαχαριά Ελένη 

προσήλθε κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος Η.Δ. 



Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε για την τήρηση των πρακτικών και η υπάλληλος 

του Δήμου κ. Ιωαννίδου Αργυρούλα.  

 

Θ Ε Μ Α 1ο Ε.Η.Δ. 

Απάντηση στην επιστολή – πρόταση του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Νέου 

Ψυχικού κατόπιν της υπ΄αριθμ.23/2013 «για τη Δημιουργία Δημοτικού Λαχανόκηπου 

καθώς και Βοτανόκηπων – λαχανόκηπων σε σχολικούς προαύλιους χώρους και για τη 

συνεργασία και των τριών Δημοτικών Κοινοτήτων στην εν λόγω δράση». 

Αποφασίστηκε η μη συμμετοχή στην εν λόγω δράση γιατί δεν πληρούνται οι 

προϋποθέσεις. 

Θ Ε Μ Α 1ο Η.Δ. 

Συγκέντρωση και προώθηση των επειγουσών εκκρεμοτήτων που αφορούν τη 

Δημοτική μας Κοινότητα. 

Αποφασίστηκε να γίνει εκ νέου συνεδρίαση και με στελέχη της Τεχνικής μας Υπηρεσίας 

για να προωθηθούν οι εκκρεμότητες. 

 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

ΜΑΡΙΑ ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ – ΛΥΚΟΥΔΗ 


